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Fråga ställd till kommunstyrelsens ordförande Philip Sandberg (L) om 
hans vägran att verkställa demokratiskt fattade beslut 

Under den föregående mandatperioden inrättade kommunfullmäktige ett näringslivsråd under 
kommunstyrelsen. Näringslivsrådet består av kommunstyrelsens presidium, 
kommundirektören, näringslivschefen samt ett flertal ledande företrädare för näringslivet i 
kommunen. Sammankallande för detta råd är kommunstyrelsens ordförande.  

Arbetet i näringslivsrådet var mycket positivt under föregående mandatperiod och 
engagemanget från företrädarna från företagen var mycket stort. Det gemensamma arbetet om 
hur vi gör Lunds kommun till en ännu bättre kommun för företag att skapas, växa och etablera 
sig i tog fart. 

Sedan Philip Sandberg (L) blev kommunstyrelsens ordförande har inte näringslivsrådet 
sammankallats vid ett enda tillfälle. Det är anmärkningsvärt och visar att det nuvarande styret 
brister i sitt engagemang för såväl företagande som Lunds utveckling. Till Sydsvenskan uppger 
Philip Sandberg (L) att han ställer sig tveksam till att blåsa liv i kommunens näringslivsråd.  

Philip Sandberg (L) anser tydligen att han själv kan välja vilka av kommunfullmäktiges beslut 
som ska verkställas eller ej. Att det är han personligen som har att avgöra om han ska fullfölja 
sina åtaganden eller ej. Det är inte så en demokrati fungerar.  

 

Därför har jag följande frågor till kommunstyrelsens ordförande Philip Sandberg (L): 

• Trots att det går emot kommunfullmäktiges beslut – kommer du fortsatt att vägra 
sammankalla näringslivsrådet? 

• Finns det andra av kommunfullmäktige, eller andra organ så som kommunstyrelsen, 
fattade beslut du kommer att vägra att verkställa? 

 

 

 

 

Anders Almgren (S) 
2:e vice ordförande i kommunstyrelsen 


